



**NEW BRUNSWICK  
REGULATION 2009-79**

under the

**METRIC CONVERSION ACT  
(O.C. 2009-312)**

*Filed July 27, 2009*

**1** *Section 2 of New Brunswick Regulation 90-128 under the Metric Conversion Act is repealed and following is substituted:*

**2** The Lieutenant-Governor in Council designates the *National Building Code of Canada 2005* and any amendments made to such code as the code referred to in any reference to the *National Building Code of Canada* contained in any building by-law under the *Community Planning Act*.

**2** *This Regulation comes into force October 1, 2009.*

**RÈGLEMENT DU  
NOUVEAU-BRUNSWICK 2009-79**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA CONVERSION AU  
SYSTÈME MÉTRIQUE  
(D.C. 2009-312)**

*Déposé le 27 juillet 2009*

**1** *L'article 2 du Règlement du Nouveau-Brunswick 90-128 pris en vertu de la Loi sur la conversion au système métrique est abrogé et remplacé par ce qui suit :*

**2** Le lieutenant-gouverneur en conseil désigne le *Code national du bâtiment du Canada de 2005* et toutes modifications y apportées comme étant le code visé par tout renvoi au *Code national du bâtiment du Canada* dans un arrêté de construction pris en vertu de la *Loi sur l'urbanisme*.

**2** *Le présent règlement entre en vigueur le 1<sup>er</sup> octobre 2009.*